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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Indult-e nyomozás a túlárazott lélegeztetőgépek 
beszerzése miatt?" 

Tisztelt Miniszter Úr!
 
Engedje meg nekem, hogy egy állampolgár kérdését tolmácsoljam Ön felé. A koronavírus járvány
alatt  a  kormány  rengeteg  lélegeztetőgépet  vásárolt.  Oknyomozó  portálok  szerint,  olyan
mennyiségben érkeztek a gépek, hogy egyidőben 15825 gép állt használaton kívül a raktárakban. A
kormány itt még mindig úgy érezte, hogy nincs elég lélegeztetőgép az országban, így további 1000
darabot rendelt. A lélegeztetőgép vásárlásokról kiderült, hogy jóval piaci ár felett sikerült ezeket a
készülékeket  megvásárolni.  Drágábban,  mint  a  környező  országok  kormányainak.  Hasonló
túlárazott  lélegeztetőgép  vásárlás  miatt  a Bosznia-hercegovinai  Föderáció miniszterelnökét  4  év
letöltendő börtönbüntetéssel sújtottak.
 
A fentiek alapján kérem válaszoljon az aggódó állampolgár részére!
 
Indult-e nyomozás a túlárazott lélegeztetőgépek beszerzése miatt?
Amennyiben indult milyen eredménnyel zárult?
Amennyiben nem indult, milyen érvek szóltak az eljárás megindítása ellen?


